
BR-01.0012.1.6.15.2019 

Protokół nr 17/2019 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 23 września 2019 roku 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Grzegorz Stawowy   – Przewodniczący 

Komisji, udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz  inni zaproszeni 

goście. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie Komisji. 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Informacja na temat  realizacji programu eliminacji azbestowych pokryć 

dachowych    (łącznie z rurami).  

2.  Parki miejskie – ocena stanu zieleni oraz infrastruktury, potrzeby finansowe 

i możliwości    wykonawcze odnośnie prac modernizacyjnych.  

3. Sprawy bieżące. 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Informacja na temat  realizacji programu eliminacji azbestowych pokryć 

dachowych    (łącznie z rurami).  

 

Informację na temat  realizacji programu eliminacji azbestowych pokryć dachowych    (łącznie 

z rurami) przedstawiła Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska. 

Głos w dyskusji zabrał Józef Jałocha. 

Wyjaśnień udzieliła Małgorzata Mrugała. 

 

Ad.2 

Parki miejskie – ocena stanu zieleni oraz infrastruktury, potrzeby finansowe 

i możliwości    wykonawcze odnośnie prac modernizacyjnych.  

 

Jarosław Tabor – Zastępca Dyrektora Zarządu Zieleni Miejskiej przedstawił informację na 

temat parków miejskich – ocena stanu zieleni oraz infrastruktury, potrzeby finansowe 

i możliwości    wykonawcze odnośnie prac modernizacyjnych.   

W dyskusji udział wzięli: Jacek Bednarz, Jakub Kosek, Łukasz Maślona, Grzegorz Stawowy, 

Grażyna Fijałkowska oraz przedstawiciele mieszkańców. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili: Jarosław Tabor oraz Łukasz Pawlik – Zastępcy 

Dyrektora Zarządu Zieleni Miejskiej.  

 

Ad.3 

Sprawy bieżące. 

 

Spraw bieżących nie zgłoszono. 

 

 



Ad.4 

Oświadczenia, komunikaty. 

 

Brak 

 

 

 

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 17.00 zamknął 

posiedzenie.  

    

   

 

   

 

 

 

   Grzegorz Stawowy 

 

Przewodniczący Komisji 
 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 
 


